

電話理財 / 網路銀行密碼 / 加密小精靈 / 電子郵件對帳單申請書 Phone Banking / Internet Banking Password / Internet Banking Security Device / E-mail Statement

致：滙豐（台灣）商業銀行股份有限公司
To: HSBC Bank (Taiwan) Limited

日期 Date:

客戶編號 Customer No: -

申請人身分證號碼 / 公司統一編號：
ID No of Applicant / Business Registration Cert. No of Company Account Numbers

申請人姓名 / 公司名稱：
Name of Applicant / Company Name

注意事項 / Note:

- 若此申請書如有修改，請於修改處簽章，簽章樣式需與原留印鑑相同，否則本行將不予受理
Please sign or stamp chop next to the amendment, if any, and the Bank reserves the right to reject your application if such signature chop is not the same as your signature/ chop card.
- 填妥本申請書後，您可 1.親至分行，將此表格交由本行行員處理或 2.郵寄回「115台北郵政167-2617號信箱滙豐（台灣）商業銀行股份有限公司收」
Please return your completed application form either (1) by visiting your nearest HSBC branch, or (2) by mail to "HSBC Bank (Taiwan) Limited, P O Box 167-2617, Taipei, Taiwan".
- 若您係以郵寄進件申請電話理財密碼或加密小精靈，本行於收到您的申請書後，得先完成電話照會程序再受理申請作業
If you apply for Phone Banking Password or Internet Banking Security Device and send your application by mail, we will conduct telephone verification with you before processing your application.

電子郵件對帳單相關申請項目 E-Mail Statement

銀行對帳單 Bank Statement 新申請 Apply 電子郵件信箱 Email Address:

請參閱說明1, 2, 3
Please refer to note 1, 2, 3 取消 Cancel

信用卡對帳單 Credit Card Statement 新申請 Apply 電子郵件信箱 Email Address:

請參閱說明4
Please refer to note 4 取消 Cancel

說明 / Note:

- 若您申請電子郵件對帳單，本行將停止寄送紙本對帳單。電子郵件對帳單將寄送至您留存於本行之電子郵件信箱。如您本次填載之電子郵件信箱與原留存資料不一致，本行並得同步更新您原留存於本行之電子郵件信箱。
By Signing up or updating your email address to receive Email statement through this form, you will cease to receive printed statement in the future. The Email statement will send to your provided email address. If the email address you input is different from your provided email address before, the record will be updated to the new one.
- 若您為網路銀行之用戶，在您申請電子郵件對帳單後，亦可登入網路銀行查閱您的電子對帳單。
If you are a PIB user, the Bank will send both Email statement and PIB e-statement to you once you apply Email statement.
- 若您因您的電子郵件信箱錯誤或無效致無法寄送電子郵件對帳單給您時，為維護資料之安全，本行將取消電子郵件對帳單之寄送並依下列方式交付對帳單：
 - 如您為網路銀行電子對帳單使用者，請登入網路銀行查閱您的對帳單。
 - 若您非網路銀行電子對帳單使用者，本行將改寄紙本對帳單。
 Kindly note that if your provided email address becomes invalid and Bank can't contact with you to fix it.
 - If you are a PIB e-statement user now, the Bank will cancel the Email statement arrangement. Please logon PIB to check your e-statement.
 - If you are not a PIB e-statement user now, then the Bank will cancel Email statement arrangement and will instead send a printed statement by regular mail to your provided postal address.
- 若您申請信用卡電子郵件對帳單，您名下所有的信用卡對帳單將同步改為電子郵件對帳單，並自次月開始寄送至您本次所填載之電子郵件信箱，紙本對帳單同時停止寄送，本行並將主動提供繳款提醒之簡訊服務。
By signing up or updating your email address to receive credit card Email statement through this form, you will cease to receive printed statement in the future. All your HSBC credit card statement will be changed to Email statement and sent to your provided email address from next month. The Bank will provide the SMS service for payment reminder as well.

電話理財相關申請項目 Phone Banking

電話理財密碼 Phone Banking Password :

- 申請功能 Request Function :
- 如何領取電話理財密碼 Delivery Method : 分行 Branch :

網路銀行相關申請項目 Internet Banking

- 重設網路理財密碼 Reset Internet Banking Password
 - 啟用編號：HTWM (在您申請重設密碼後，由系統自動產生的序號)
The Reference Number (the number generated automatically by system when you request for resetting password online)
其結果通知一律寄送至您留存於本行之電子郵件信箱。
The result of password reset will be sent to the e-mail address you provided to the Bank.
- 重新申請加密小精靈 Reapply the Internet Banking Security Device
 - 申請原因 Reason of Request
 - 說明：重新申請加密小精靈，將視情況收取更換之工本費用（新臺幣二百元），並直接於下列您所指定的帳戶扣款
If your Security Device is defective, lost or stolen, you can apply for a replacement. We will charge TWD 200, at the bank's discretion, for issuing a new Security Device. This amount will be deducted from the account of your choice.
 - 扣款帳戶 Debit Account - -
 - 如何領取加密小精靈 Delivery Method 分行 Branch :
- 申請開啟網路非約定轉帳功能 Activate non pre-designated transfer function via Internet Banking/Mobile Banking

本人（等）茲證實上述資料正確無誤 I/We confirm the information given above is true and complete



申請人簽署 Applicant's Authorized Signature(s)/Chop(s)

* 須與帳戶之原留印鑑指示相同 Signing instruction should match signature card

* 公司戶申請電話理財設定項目須留公司大小章及公司負責人簽章

For Corporate/BVA customers, company chop(s) and chairman's signature are required for Phone Banking Service

銀行專用 For Bank Use Only

S.V.:

AO code:

Processed by:

Approved by:

客戶簽收項目

此欄位於您親至分行領取「電話理財密碼」或「加密小精靈」時，做為簽收使用

Please sign here upon collection of your Phone Banking Password/Internet Banking Security Device at branch

電話理財密碼 Phone Banking Password

加密小精靈 Internet Banking Security Device

*須與帳戶之原留印鑑指示相同 Signing instruction should match signature card